
SELÅNGER BANDY  
Dagordning Årsmöte 2024 
Plats:  Gärdehov Selångerrummet 

Tid: Onsdag 17/6-2024 

1. Fastställande av röstlängd för mötet 

 

2. Fråga om mötet utlysts på rätt sätt 

  

3. Fastställande av dagordning 

 

4. Val av ordförande och sekreterare för mötet  
 

5. Val av protkolljusterare / rösträknare  
 

6a. Styrelsens verksamhetsberättelse för året 2023/2024 

  

6b. Styrelsens förvaltningsberättelse (balans & resultaträkning) för 

året 2023/2024   
 

7. Revisionsberättelsen 

 

8. Fråga om ansvarfrihet för styrelsen 

9. Fastställande av medlemsavgifter 

10. Fastställande av verksamhetsplan samt budget för 

verksamhetsåret 2024/2025 

11. Behandling av inkomna förslag / motioner (se nedan motioner) 

12. Val 

13. Övriga frågor 

14. Mötets avslutande  

 

Inkomna motioner 

 



Motion till Selånger Bandy att verka för att en finalmatch ska fälla avgörandet om SM-

guld på senior-, junior- och ungdomsnivå 

Bakgrund: 

Förändringens vindar blåser kring sporten bandy och då och då lyfts det röster som verkar 

för att bandyssäsongens avgörande, det vill säga SM-finalerna, ska avgöras i form av en 

matchserie i stället för som det är och har varit – en finalmatch. 

SM-finalerna är hela Bandysveriges ensak – inte bara finallagen – och är något som gör att 

sporten i sig har något som snuddar på unikt i idrottssverige. Det är en nyckelfråga för 

bandyns varumärke att behålla en finalmatch och att jobba för att utveckla det 

evenemanget –inte byta ut det mot något annat som blir mer av finallagens ensak snarare 

än hela Bandysverige. 

Åtgärd  

Förslag: 

Selånger Bandy tar en tydlig sida i ämnet och ska i officiella sammanhang som till exempel 

Svenska bandyförbundets och förbundssdistrikt Nords årsmöte verka för att sporten 

behåller en finalmatch vid avgörandet av SM. 

Magnus Wilsson Spelare Selånger Bandy 

 

Styrelsens svar: Styrelsen instämmer och står bakom förslaget ovan och kommer ha det 

som officiell ståndpunkt.  

 

 

Motion till Selånger Bandy att verka för att division 1 ska spelas över fyra serier 

Bakgrund: 

Svenska bandyförbundet har beslutat att division 1 ska spelas över tre serier om 10 lag (30 

totalt) för att höja statusen på serien. Detta har lett till att lagens resor har ökat markant 

förutom i den västra serien som kan tolkas vara en regional Västra Götaland-serie med 

tanke på serieindelningen. Som följd av det drabbas breddbandyn framförallt i norra, men 

också i mellersta Sverige. Flera lag har tvingats att dra sig ur serien för att lagets förening 

inte mäktar med den ökade kostnaden fler och längre resor innebär, samt att spelare inte 

kan fortsätta spela på den nivån då resandet kräver allt mer tid av både en spelares fritid 

och arbetstid. Det kräver även ett allt större engagemang från en förenings ideella krafter. 

Det är trots allt enamatörserie vi pratar om här. 

Åtgärd 

Förslag: 

Selånger Bandy ska i officiella sammanhang som till exempel Svenska bandyförbundets och 

förbundssdistrikt Nords årsmöte verka för att division 1 spelas över fyra serier om 8 lag (32 

totalt): norra, östra, västra, södra – alternativt norra, mellersta, västra, södra. 

Magnus Wilsson 

Spelare Selånger Bandy 

 



Styrelsens svar: Styrlesen står bakom detta och kommer verka för att divison 1 spelas enligt 

ovan förslag.  

 

Motion till Selånger Bandy att upprätta en tydlig sportslig målbild för klubbens 

seniorlag 

Bakgrund: 

I dagsläget saknas en tydlig sportslig målbild från föreningens sida gällande 

föreningensseniorlag. För att kunna upprätta delmål samt få känna att det finns utmaningar 

och steg att ta är det viktigt att ha långsiktiga mål att sträva mot. 

Åtgärd 

Förslag: 

Selånger Bandys styrelse tar fram ett sportsligt mål för föreningens herr- och damlag som 

är rimligt att nå inom 4-5 år. Till exempel att herrlaget ska ha etablerat sig som ett övre 

halvan-lag i division 1 och att klubben har ett eget lag i damernas allsvenska. 

Magnus Wilsson 

Spelare Selånger Bandy 

 

Styrelsens svar: Styrelsen kommer inom kort påbörja arbetet att sätta upp sportsliga mål för 

herr- och damlaget. I första hand ett långsiktigt mål men även kortsiktiga för att kunna nå 

dit.  

 


